
Zápis z jednání spolku SZŠ Beroun ze dne 21/3 2024 v 16:00 v SZŠ Beroun 

Pozvaní: 

Pavel Brůna, Leona Machková 

Petra Kalašová, Monika Círová Šarochová, Michal Souba, Petra Lišková, Andrea Blahovská, 

Monika Horná, Iveta Pavlisová, Bohuslav Kotek, Monika Bátěková, Martina Prýmová 

 

Přítomní: 

Petra Lišková, Mgr. Leona Machková, Monika Horná, Andrea Blahovská, Iveta Pavlisová, 

Bohuslav Kotek, Martina Prýmová,  

Nepřítomní (omluveni): 

Petra Kalašová, Ing. Pavel Brůna, Monika Círová Šarochová, Monika Bátěková, Michal 

Souba, Kateřina Šťastná 

 

 

1) Pokladní spolku Monika Horná přivítala přítomné členy na řádné schůzi SRPŠ  

konané v SZŠ Beroun za přítomnosti ředitelky školy Mgr. Leony Machkové. 

2) Vedením schůze byla pověřena místopředsedkyně spolku paní Petra Lišková. 

3) Pokladní spolku Monika Horná podala informace o finanční situaci spolku k datu 

schůzky výboru (částka na účtu spolku 180 255 Kč). 

4) Přítomní členové hlasovali o předloženém návrhu Smlouvy o zápůjčce (záměr 

poskytnout bezúročnou půjčku na lyžařský výcvik byl odsouhlasen na podzimní 

schůzce výboru). Všichni přítomní souhlasili s předloženým návrhem. Nepřítomní 

členové spolku budou hlasovat korespondenčně.  

5) Byl projednáván návrh učitelek tělesné výchovy na příspěvek 400 – 500 Kč/ student 

na autobusovou dopravu na lyžařský výcvik pro druhé ročníky. 4 přítomní byli proti, 

2 přítomní odsouhlasili příspěvek 300 Kč/ student, nepřítomní budou hlasovat 

korespondenčně. 

6) Byl projednán návrh učitelek českého jazyka na zapojení školy do Online katalogu 

Městské knihovny v Berouně s cílem využívat e-knihy a především audioknihy pro 

výuku studentů. Všichni přítomní souhlasili s návrhem, vyslovili zároveň požadavek 

zjistit zájem studentů, cenu služby a možnost využívat knihy při výuce (zjistí Monika 

Horná). 

7) Všemi přítomnými bylo odsouhlaseno pokračovat ve spolupráci s Ing. Pavlem 

Trampotou (účetním spolku), za stejných finančních podmínek jako v minulém roce. 

Pan Trampota bude pro případ další spolupráce osloven předsedkyní spolku. 

8) Tři členové spolku, zástupci 4. ročníků – pan Bohuslav Kotek, paní Petra Lišková a 

paní Andrea Blahovská budou podávat k 30. 6. rezignaci na svoje funkce ve spolku. 

Bude jim předložen jednotný formulář. 

9) Paní ředitelka Machková seznámila členy výboru s budoucím rozšířením prostor 

školy, se zřízením dalších učeben. 



10) Zástupci čtvrtých ročníků zhodnotili maturitní ples v prostorách KD Plzeňka 

v Berouně. Organizaci plesu ze strany studentů pochválili, kriticky se vyjádřili 

k provozu baru (dlouhé fronty, neochotný personál). 

 

Zapsala: Monika Horná     dne 2. 4. 2024 

Ověřila: Petra Lišková    dne 8. 4. 2024 


